
 Verslag Algemene Ledenvergadering  
 

Woensdag 5 april 2023 
Aanvang: 20.00 uur  

Locatie: Baanbrekerschool, IJsselstein 

 

Verslag ALV Dutch Pride 5 april 2023 

Aanwezig: Ingrid Schoute (voorzitter), Mechtild Roelofs (penningmeester) en Hettie Roozeboom (secretaris en verslag) en verder 
alle leden behalve Ida, Joke Kn., Joke V. en Els 

1. Opening door de voorzitter om 20.03 uur. 
 

2. Vaststellen notulen ALV d.d. 9 februari 2022 *1 
Het verslag wordt onder dankzegging aan Hettie goedgekeurd en vastgesteld. 
 

3. Verslag van de voorzitter 2022 *2 
Er zijn geen opmerkingen over het verslag van de voorzitter. 
 

4. Financiën 
a) Verslag van de penningmeester *3 

Er zijn geen opmerkingen over het verslag van de penningmeester. Mechtild vat het verslag samen als: er 
is meer uitgegeven dan dat er binnengekomen is, o.a. door de conventie en coach Jo Thorn, maar er stond 
nog genoeg op de rekening. 
Opgemerkt wordt dat de betaling van de kerstoptredens in het St. Antonius pas in januari is 
binnengekomen. 
Leden wordt gevraagd de betaling van de contributie op de 1e van de maand in te stellen, maakt het leven 
van een penningmeester makkelijker. De betreffende leden worden door Mechtild op de hoogte gesteld. 
 

b) Verslag kascommissie (Krista en Anneke) boekjaar 2022 
Kascommissie was akkoord en heeft uitleg gekregen bij de boekingen waar nodig. 
  

c) Goedkeuren jaarrekening 2022: baten/lasten *4 en balans *5 
De inkomsten en uitgaven zijn bijna in evenwicht. Het premium abonnement van de Rehears-app is 
opgezegd. Dit zal aangekeken worden en mocht het een groot gemis zijn, dan wordt dat herzien. 
Sponsorklicks levert veel op, dus blijf het gebruiken. 
Subsidie van de gemeente is weer binnen, wordt wel elk jaar minder. 
 

d) Benoemen kascommissie boekjaar 2023: Anneke en Caty melden zich aan 
 

e) Bespreken begroting 2023 *6 
Er zijn geen opmerkingen over de begroting. 

 
5. Uit de commissies 

a. Artistieke Commissie (AC) - Della 
Dinsdag 4 april heeft de AC (met dirigent) overleg gehad. Voorgesteld wordt een singalong te houden op zaterdag 3 
juni; welke song wordt nog bekend gemaakt. Idee is ook om via het KPIJ cursusproject bekendheid aan te geven. 
AC wil naar conventie 2025. 
Idee is om een kerstshow/party geven in de school met kwartetten en tombola (voor meer inkomsten). 
Het repertoire voor komende maanden is bekend, wordt zo snel mogelijk op de website gezet. 
Anja heeft het conventierapport ontvangen en heeft concrete plannen. 
 
b. Facilitaire commissie - Marijke 
Alles loopt op rolletjes bij de facilitaire commissie. Karin Vink wordt een nieuw commissielid. 
 
c. Kledingcommissie - Meta 
Anneke wil graag in de kledingcommissies. Heel veel goede reacties gehad op onze conventiekleding. 
 

6. Aanpassen huishoudelijk reglement *7 
Voor de nieuwe leden wordt geen geprint informatieboekje meer gemaakt, maar de informatie komt op de website. 
Toelichting over de wijziging van periode van opzeggen: het lidmaatschap eindigt in de maand waarin opgezegd 
wordt; voorwaarde is wel dat die maand betaald is. 
Deze en overige voorgestelde aanpassingen HH worden goedgekeurd.  
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7. Bespreken rooster van aftreden bestuur *8 
De herbenoeming Hettie wordt met unanieme stemmen aangenomen. 
 

8. Verdeling taken in commissies  
Linda wil wel FB en Instagram gaan verzorgen, Mechtild blijft Twitter doen. 
Krista wordt hartelijk bedankt voor het bijhouden van FB de laatste jaren en het maken van de vele foto’s. 
Nanette wil haar taak weer opnemen in de AC, dan kan Els daar weer uittreden. 
De lijst met leden gaat rond, waarop iedereen taken kan aanvullen.  
 

9. Evaluatie (bijna) 1 jaar Anja 
Volgende week heeft het bestuur evaluatie met Anja. De leden wordt gevraagd de briefjes in te vullen en aan de 
voorzitter te geven. Dit kan t/m dinsdag 11 april. 
Idee wordt geopperd om vanaf nu al te starten met instuderen van kerstsongs (elke 2 weken een song 15 minuten 
doornemen), dit wordt met Anja besproken. 
 

10. Viering 25-jarig bestaan Dutch Pride in 2024 
Nagedacht wordt over een concert/optreden met ‘friends’. Dat bepaalt het koor en niet alleen de dirigent. Ergens naar 
toe werken blijft leuker dan niets. Er staat al een optie op Pantalone op 29 juni en 6 juli.  
Naast het concert ook nog iets leuks met elkaar organiseren. 
 

11. Evaluatie en vooruitblik 
Juryrapport wordt z.s.m. onder de leden gedeeld via de website.  
Nanette merkt op dat we zelf moeten werken om weer optreedwaardig te worden. En dan vanaf januari 2024 starten 
met de conventiesongs. 
Het bestuur denkt nog na over het maken van een poll voor feestje/concert. Evt. een eigen bijdrage vragen voor het 
feestje.  
Noten leren is eigen verantwoordelijkheid, want als mensen noten niet kennen is het frustrerend in de repetitie. 
Suggestie wordt gedaan voor Kerstoptredens in het St. Antonius in kleinere clubjes/ensembles en ruim van te voren 
tijden bekend maken, zodat mensen zich vrij kunnen maken. 
AC met bestuur samen een tijdlijn maken zodat het duidelijk is wat de inzet moet zijn. 
 

12. Rondvraag 
Kooropstelling moet nog besproken worden met Anja, ook omdat er nog maar 4 bari’s zijn. 
Krista vraagt of kerstoptredens met oud-leden mogelijk is, daar wordt op teruggekomen als de kerst in aantocht is. 
Caty vraagt of de mededelingen op de website gezet kunnen worden, i.p.v. in de whatsapp. 
Reacties op whatsapp groep met dirigent worden uitgezet (duimpjes wel mogelijk); lief&leed blijft wel mogelijk om op 
te reageren. 
Ingrid: als er leden afwezig zijn, graag per sectional bekend maken wat er besproken is, zodat zij volledig op de 
hoogte zijn. 
FulcoVocaal, staan we op de wachtlijst, maar flyeren kan ook of illegaal zingen. 
Bedankje voor Della voor alle jaren verantwoordelijkheid performance, Della blijft wel coördinator van de AC. 

 
13. Sluiting 

De voorzitter sluit de Algemene Ledenvergadering om 21.34 uur. 


